
Rada Miejska w Grójcu 
Radni - Sesja 

Protokół nr XLI/21 

Sesja Rady Miejskiej w Grójcu 
z dnia 20 grudnia 2021r. 

 

Obrady rozpoczęto 20 grudnia 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 19:50 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Lista obecności w załączeniu. 

Obecni: 

1.Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Ryszard Krzyżanowski 

8. Anna Lubowiecka 

9. Daniel Marcinkowski 

10. Małgorzata Molenda 

11. Artur Moskal 

12. Weronika Piwarska 

13. Eugenia Poradzka 

14. Dariusz Prykiel 

15. Adam Siennicki 

16. Grzegorz Stolarek 

17. Jacek Stolarski 

18. Artur Szlis 

19. Małgorzata Szymańczak 

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

21. Krzysztof Woźniak 

Oraz: 

1.Dariusz Gwiazda – Burmistrz 

2.Jarosław Rupiewicz – Zastępca Burmistrza 

3.Monika Maciak – Sekretarz 

4.Mariola Komorowska – Skarbnik 

5.Magdalena Śmietańska - Naczelnik 



Ad 1./ Otwarcie Sesji. 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki przywitał Wszystkich. Panie i Panów 

Radnych. Pana Burmistrza, Naczelników Wydziałów, Wszystkich Dyrektorów, 

pracowników Urzędu oraz Wszystkich którzy śledzą transmisję z Sesji. 

Zapytał czy są pytania do porządku obrad? 

Pan Burmistrz zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 2 uchwał. 

Wniosek: 

1. Wprowadzenie pod literką N uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości gruntowej stanowiącej drogę wewnętrzną położoną w Krobowie.  

 

2. Wprowadzenie do porządku obrad pod literką O uchwały w sprawie sprzedaży w 

drodze bezprzetargowej gruntu o powierzchni 108m2 położonego w mieście Grójec 

Sprawdzenie Kworum. 

W obradach uczestniczyło 21 Radnych. 
 

Ad 2./ Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Kto z Pań i Panów jest za wprowadzeniem do porządku obrad pod literką N uchwały: 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie pod literką N uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości 

gruntowej stanowiącej drogę wewnętrzną położoną w Krobowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur 

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

Projekt uchwały pod literka N został wprowadzony.  

 

 



Kto z Pań i Panów jest za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały pod 

literką O: 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad pod literką O uchwały w sprawie sprzedaży w 

drodze bezprzetargowej gruntu o powierzchni 108m2 położonego w mieście Grójec. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam 

Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka 

Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Daniel Marcinkowski, Jacek Stolarski 

Projekt uchwały pod literką O został wprowadzony. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad po zmianach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam 

Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Daniel Marcinkowski 

Porządek obrad został przyjęty. 

Pan Karol Biedrzycki oddał głos panu Arielowi Binkiewiczowi - który przyniósł 

Betlejemskie Światło Pokoju. 



W imieniu Harcerzy Instruktorów,  Zuchów przekazał Betlejemskie Światło Pokoju 

które przywędrowało z Betlejem (światło nadziei) na ręce pana Przewodniczącego. 

 

Ad 3./ Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Grójec na rok 

2022. 

 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej w Grójcu pan Karol Biedrzycki, oddał głos pani 

Skarbnik Marioli Komorowskiej. 

Pani Skarbnik poinformowała, że Projekt Uchwały Budżetowej na 2022 r. został 

przedłożony Państwu Radnym w terminie ustawowym, zgodnie z Ustawą o Finansach 

Publicznych tj. do 15 listopada 2021r. 

 W toku prac nad uchwałą odbyło się Wspólne Posiedzenie Komisji Stałych. Na 

posiedzeniu zostały sporządzone i ustalone wnioski Komisji.  

Wszystkie Komisje złożyły wnioski tej samej treści: 

 

Wniosek  

 

O wprowadzenie do Budżetu na 2022r. kwoty 1.125.000,00 zł tytułem pomocy 

finansowej dla Powiatu Grójeckiego w realizacji zadań zarówno bieżących jak i 

majątkowych  na drogach Powiatowych: 

 

1.”Przebudowa drogi powiatowej Nr 1655W Kociszew – Budziszynek na odcinku 

Częstoniew – Falęcin. Wartość przebudowy tego odcinka drogi według 

kosztorysu inwestorskiego wynosi 800 tys. zł. 

2.”Remont drogi powiatowej Nr 1605 W Załącze – Zalesie. Wartość remontu 

tego odcinka drogi według kosztorysu inwestorskiego wynosi 350 tys. zł 

3.”Przebudowa drogi powiatowej Al. Niepodległości w Grójcu”. Wartość 

przebudowy tego odcinka drogi według kosztorysu inwestorskiego wynosi 700 

tys. zł. 

 4.”Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na 1 przejściu dla pieszych w 

Grójcu na ul. Armii Krajowej na drodze 1647W”. Całkowita wartość zadania 

600 tys. zł. 

 

Jako źródło finansowania komisja wnioskuje o zmniejszenie w dziale 600 – Transport 

i łączność rozdziale 60016 – drogi publiczne gminne  o kwotę 1.125.000,00 zł z 

zadania inwestycyjnego pn. „Budowa ul. Angielskiej i ul. Francuskiej w Grójcu wraz 

z odwodnieniem” tytułem pomocy finansowej dla Powiatu Grójeckiego.  

 



Pan Burmistrz odpowiedział na wnioski Komisji pozytywnie. 

 

Zgodnie z wnioskami są naniesione 2 autopoprawki do Projektu Uchwały 

Budżetowej na 2022 r.  

      Zmieniły się 2 pozycje . Wnioskowana przez Komisje dla Powiatu pomoc dotyczy 

zarówno zadań inwestycyjnych jak i zadań bieżących czyli remontowych. Dlatego 

zmienia się układ w ogólnej kwocie wydatków pomiędzy wydatkami bieżącymi jak i 

majątkowymi. 

 

      Regionalna Izba Obrachunkowa zgodnie z ustawą dokonała zaopiniowania 

projektu Uchwały Budżetowej. Otrzymaliście Państwo oponie RIO składu 

Orzekającego. Opinia jest pozytywna. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że Radni zapoznali się z opinią. 

Opinia jest pozytywna.  

Poprosił panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. Pani Skarbnik 

przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 

 

Dochody na rok 2022 w łącznej kwocie    125.288.032,80 zł, 

- dochody bieżące       119.265.900,00 zł, 

- dochody majątkowe      6.022.132,80 zł, 

Wydatki na 2022 rok w łącznej kwocie    144 615 654,80 zł, 

- wydatki bieżące w kwocie   118.859.837,40 zł,  

- wydatki majątkowe                25.755.817,40 zł, 

Różnica między dochodami  a wydatkami stanowi deficyt budżetu w kwocie 

19.327.622.00 zł, 

- zostanie pokryty przychodami z  wolnych środków na rachunku bankowym w 

kwocie 7.327.622,00 zł, 

- sprzedaży papierów wartościowych wyemitowanych przez gminę w kwocie 

12.000.000,00 zł, 

Przychody budżetu w kwocie 2.539.807,80 zł przeznacza się na rozchody w 

wysokości 2.539.807,80 zł związane ze spłata wcześniej zaciągniętych zobowiązań z 

tytułu pożyczek oraz wykupu papierów wartościowych.  

Przychody budżetu w wysokości  21.867.429,80 zł, rozchody w wysokości  

2.539.807,80 zł, 

Limit zobowiązań z tytułu kredytów i emisji papierów wartościowych zaciągniętych 

na : 

- sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu w kwocie  6.000.000,00 zł, 

- sfinansowanie planowanego deficytu budżetu w kwocie 12.000.000,00 zł, 



Łączna kwota poręczeń i gwarancji udzielonych w roku budżetowym 1.000.000,00 

zł. 

- rezerwa ogólna w wysokości 460.000,00 zł, 

- rezerwy celowe w wysokości 440.000.00 zł. 

 

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki zapytał, czy do przedstawionego projektu 

uchwały są pytania ze strony Państwa Radnych?  

Pytań nie było.  

Pan  przewodniczący podziękował pani Skarbnik i przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Grójec na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

 

Do przedstawionego projektu uchwały pytań nie było. 

 

Uchwała budżetowa na przyszły rok została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLI/381/21 

 

Ad.4/ Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Grójec na lata 2022-2034. 

 

Pani Mariola Komorowska Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

Poinformowała, że otrzymali uchwałę składu orzekającego RIO, opinia o 

przedłożonym projekcie uchwały jest pozytywna. W uzasadnieniu w załączniku 

tabelarycznym dotyczącym przedsięwzięcia nie były poprawione kwoty limitów na 

poszczególne lata które są wieloletnie – była autopoprawka do tych limitów. Innych 

autopoprawek Pan Burmistrz nie wnosił. 

 



Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Grójec na lata 2022-2034.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

Do przedstawionego projektu uchwały pytań nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XLI/382/21 

 

Ad 5./ Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

A/ zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że do projektu uchwały na 2021r. Burmistrz wniósł 2 

autopoprawki które kwotowo są identyczne zarówno po stronie dochodów jak i 

wydatków. Przedstawiła projekt uchwały. 

Do przedstawionego projektu uchwały pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 



Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 

Uchwała Nr XLI/383/21 

 

 

B/ udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 
 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Artur Szlis, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Szymańczak 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XLI/384/21 

 
 

C/ określenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego p.n. Zakład Gospodarki Komunalnej na 2022 rok. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

określenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego 

p.n. Zakład Gospodarki Komunalnej na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLI/385/21 

 

 

D/ określenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego p.n. Grójecki Ośrodek Sportu "Mazowsze" na 2022 rok. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 
 

Głosowano w sprawie: 

określenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego 

p.n. Grójecki Ośrodek Sportu "Mazowsze" na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 



Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 

Uchwała Nr XLI/386/21 

 
 

E/ nieodpłatnego przekazania na rzecz jednostek Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Gminy Grójec pojazdów stanowiących własność gminy. 

 

Pani Skarbnik Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

nieodpłatnego przekazania na rzecz jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z 

terenu Gminy Grójec pojazdów stanowiących własność gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLI/387/21 

 
 

F/ przejęcia od Zarządu Powiatu Grójeckiego zadania bieżącego utrzymania 

dróg powiatowych, zlokalizowanych na terenie miasta Grójec w 2022 roku. 

 

Pan Jarosław Rupiewicz przedstawił projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

przejęcia od Zarządu Powiatu Grójeckiego zadania bieżącego utrzymania dróg 



powiatowych, zlokalizowanych na terenie miasta Grójec w 2022 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLI/388/21 

 
 

G/ pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Pani Mariola Komorowska  przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 
 

 

Głosowano w sprawie: 

pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, 



Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (1) 

Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XLI/389/21 

 
 

H/ sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości 

gruntowej w mieście Grójec. 

 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 
 

 

Głosowano w sprawie: 

sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości gruntowej 

w mieście Grójec.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLI/390/21 

 
 

I/ sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości 

rolnej, położonej w miejscowości Wrzeszczów gm. Przytyk. 

 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 
 



Głosowano w sprawie: 

sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości rolnej, 

położonej w miejscowości Wrzeszczów gm. Przytyk.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Stolarski 
 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XLI/391/21 

 

 

J/ ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury technicznej. 

 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

 
 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury technicznej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Henryk Feliksiak, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, 

Jacek Stolarski 

PRZECIW (15) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Mirosław Gałka, Ryszard 



Krzyżanowski, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia Poradzka, Dariusz 

Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Justyński 

 

Uchwała nie została podjęta. 
 

K/ nadania nazwy placowi położonemu w granicach administracyjnych miasta 

Grójca. 

 

Pan Karol Biedrzycki przedstawił projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy placowi położonemu w granicach administracyjnych miasta Grójca.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata 

Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Stolarek 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XLI/392/21 

 

 

L/ uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

 

Pan Jarosław Rupiewicz przedstawił projekt uchwały. 

Pytań nie było. 
 



Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Stolarski 
 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XLI/393/21 

 
 

Ł/ zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Grójcu na rok 2022. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały. 

Pytań nie było. 
 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Grójcu na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Dariusz 

Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Eugenia Poradzka 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XLI/394/21 

 

M/ zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Grójcu na 

rok 2022. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały. poinformował, że wniósł jedną 

autopoprawkę - przeprowadzenia kontroli GTBS Spółka z o. o. w Grojcu - wniosek 

pana Janusz Dulemby. 

Pytań nie było. 
 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Grójcu na rok 

2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLI/395/21 

 
 

N/ nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej stanowiącej drogę 

wewnętrzną położoną w Krobowie. 

 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 
 



 

Głosowano w sprawie: 

nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej stanowiącej drogę wewnętrzną 

położoną w Krobowie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 

Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, 

Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLI/396/21 

 
 

O/ sprzedaży w drodze bezprzetargowej gruntu o powierzchni 108m2 

położonego w mieście Grójec. 

 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. Nieruchomość 

pochodząca z podziału działki drogowej. Część ul. Jana Pawła. Współwłaściciele 

nieruchomości wystąpili o odsprzedaż części gruntu na drogę. Jest możliwość 

sprzedaży, osoby są zainteresowane grunt nie jest niezbędny na drogę. 
 

Głosowano w sprawie: 

sprzedaży w drodze bezprzetargowej gruntu o powierzchni 108m2 położonego w 

mieście Grójec.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Mirosław 

Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel 



Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Eugenia 

Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr XLI/397/21 

 

 

Ad 6./ Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za 

ostatni okres. 

 

Państwo Radni otrzymali sprawozdanie. 

 

Pan Burmistrz uzupełnił sprawozdanie o kilka punktów: 

1. 1.12.2021r. spotkał się wraz z projektantem z Nadzorem, Zarządem Dróg 

Wojewódzkich w Warszawie – spotkanie dotyczyło budowy chodnika przy ul. 

Piaseczyńskiej drodze Wojewódzkiej 722 - dotyczące odcinka Grójec – 

Gościeńczyce. 

2. Konkurs wiedzy o sporcie - 3.12.2021r. cieszył się bardzo dużym 

zainteresowaniem. 

3. Przysięga wojskowa – ostatnia zmiana naboru, 61 Batalionu Wojsk Obrony 

Terytorialnej. 

4. 5.12.2021r. Wieczór Mikołajkowy zorganizowany prze Grójecki Ośrodek 

Kultury. 

5.10.12.2021r. odbyło się spotkanie pracowników Urzędu z Firmą która 

przygotowuje Strategię Rozwoju Gminy i Miasta na lata 2022-2030. 

6. 15.12.2021r. brał udział w szkoleniu - jeździe „Życie Obywatelskie Mazowsza”. 

 

Pan Przewodniczący zapytał o zakup i montaż wyposażenia technicznego PSP nr 1 

– „Labolatoria Przyszłości” czy były złożone jakieś oferty?. 

Pan Burmistrz poinformował, że oferty były złożone,  jest wybrana. 
 

Ad.7./ Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Nie było żadnych interpelacji. 

 

Ad.8./ Sprawy różne i wolne wnioski. 



Pan Przewodniczący poinformował, że odbyły się wybory w Sołectwie Żyrówek w 

związku z rezygnacją pani sołtys. Nowa Sołtys od 1.01.2022r.  pani Marta Wujek. 

 

Pan Artur Moskal zwrócił się z pytaniami do Pana Burmistrza – podsumowanie 

Inwestycji w Gminie. 

1.Żłobek umowa – kiedy zakończenie, termin i koszt ? 

2. Dworzec kolejki wąskotorowej – rewitalizacja. Termin minął 30.04.2021r.kiedy 

projekt będzie ukończony i jaki przybliżony koszt inwestycji? 

3. Park GOK, koncepcja rewitalizacji Parku – kiedy rozpoczęcie inwestycji, koszt? 

4. Zagospodarowanie terenu sportowo- rekreacyjnego przy ul. Sienkiewicza. Kiedy 

powstanie projekt parku i na kiedy rozpoczęcie inwestycji, koszt? 

5. Kolej +, budowa linii o długości 40 km. Czy studium zostało złożone? Czy jest 

szansa połączenia z Warszawą? 

6. PSP nr.1 rozbudowa – kiedy nastąpi rozpoczęcie rozbudowy , losy Skweru? 

7. Budynek PKS- czy zlecił pan stworzenie operatu szacunkowego? 

 

Pan Burmistrz poinformował, że jest bardzo dużo projektów, jest ok.40 to nie 

wszystko co moglibyśmy zrobić, zgłosić. Chcielibyśmy już dzisiaj zgłosić wnioski o 

dotacje ale jest to niemożliwe. Zadanie musiałoby się rozpocząć 1.01. a zakończyć 

31.01. wniosek jest gotowy będziemy chcieli zgłosić. Nie potrafię powiedzieć jaki 

będzie wynik przetargu. 

Dworzec kolei wąskotorowej jest w trakcie oceniania projektu przez projektanta. 

Czekamy na odpowiedź, na wniosek. Ostateczne decyzje trafiły do Starostwa 

Powiatowego – czekamy na odpowiedź i na decyzję. 

Park przy GOK projekt się realizuje, będzie to duży projekt. Wszystko zależy od 

budżetu w jakim okresie czasu będzie zrealizowany.  

Park przy ul. Sienkiewicza będziemy chcieli uzyskać warunki zabudowy od PGE. 

Jesteśmy na etapie ostatniego projektowania, złożone do Starostwa. Będziemy chcieli 

zrealizować. 

Kolei + projekt, nie zajęliście Państwo Radni stanowiska (potrzeba 1 mln. zł), wierzę 

że ta kolei kiedyś dojedzie. Jest w sferze koncepcji. 

Spotkałem się z prezesem PKS, przedstawiłem stanowisko. Referat szacunkowy,  

posłuży nam do negocjacji cenowej. 

Radny Moskal zapytał o Stadion przy ul. Laskowej - jest umowa na podpisanie 

realizacji. Co się dzieje z inwestycją?. 

Remont kapliczki – kiedy zakończy się i ile będzie kosztował?. 

Bloki Jana Pawła i w Lesznowoli, co się dzieje  z tymi inwestycjami? 

Pan Burmistrz – 

Lesznowola - budowa szkoły projekt jest ukończony mamy pozwolenie na budowę. 



Rozbudowa areny sportowej projekt jest na ukończeniu. Projektant kontynuuje 

wszystkie uzgodnienia. 

Kapliczka – pogoda nie pozwala na ukończenie prac remontowych. W tym roku nie 

uda nam się dokończyć remontu kapliczki. 

Radny Moskal – Skwer z drzewami PSP nr.1 przebudowa szkoły podstawowej Nr.1?. 

Pan Burmistrz – projekt obecny jest najkorzystniejszy,  najbardziej do przyjęcia i 

zaakceptowania. 

Pan Przewodniczący zapytał o suszarnie biomasy na Kępinie? 

Dyrekcja Regionalna Ochrony Środowiska poprosiła o dokumenty  

Jak dostaniemy decyzję DROŚ i Wojewódzkiego Sanepidu, będę walczył o to żeby 

tam taka działalność nie miała miejsca. Będę się temu sprzeciwiać. 

Pisma pana Grabka?. 

Pan Grabek zgłosił się o wyłączenie działek oraz wykonanie pozostałych działek. 

Wyłączymy działki i przedstawimy propozycję pana Grabka Radzie Miejskiej. 

Jest drugie wyłożenie planu. 

Radny Stolarski przypomniał o sprawie budynku PKS. Zwrócił się do pana 

Burmistrza o zrobienie operatu szacunkowego, żeby wykazać, że jest to za drogo. 

Chciałby żeby ten dworzec był przebudowany, bezpieczny ponieważ służy to 

mieszkańcom którzy dojeżdżają. Apelował, żeby wprowadzić nowoczesny transport 

do Warszawy. Wiadomo, że kolei nie powstanie ze względu na koszty. Można by we 

współpracy ze Starostą wprowadzić nowoczesne elektryczne autobusy, były by 

tańsze i bardziej bezpieczne dla kierowców. Apeluje żeby Pan podjął rozmowy ze 

Starostwem w tym kierunku. 

Apelował do Burmistrza o lepszą współpracę ze Starostwem dla dobra mieszkańców. 

Radny Prykiel zapytał o oferty na rozbudowę Szkoły? 

Mecenas J. Wołos Orzeczenie z Krajowej Izby Odwoławcza – oferta jeszcze nie 

wybrana. KIO odrzuciła ofertę która była wybrana. 

Radny Stolarski zapytał, jakie koszty poniesie gmina z tytułu złej ofert? 

Pan Mecenas - wpłynęło 9 ofert (3 podobne cenowo), trzeba będzie dokonać 

ponownego wyboru ofert. Koszty to 13.600.00 zł. Koszty postępowania Sądowego 

KIO - nie kara. 

Burmistrz Rupiewicz poinformował odnośnie terminu - kolejny oferent ma 5 dni na 

złożenie kolejnej dokumentacji, kolejny 14 dni na złożenie odwołania. Po tych 14 

dniach możemy dokonać wyboru oferty.  

 

 

Ad.9./ Zakończenie Sesji. 

 

Pan Przewodniczący  w związku ze zbliżającymi się Świętami Bożego Narodzenia 

złożył życzenia Wszystkim i zamknął XLI Sesję Rady Miejskiej w Grójcu. 



Podziękował za udział. 

 

 

                                                                                       Przewodniczący 

                                                                                 Rada Miejska w Grójcu 

                                                                             Karol Biedrzycki 

 

 

 

 

 
Przygotował(a): Jolanta Kępka  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


